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Referat  

Bestyrelsesmøde                                   
          

 

Dato  16/5-2023 

Tid  Kl. 19.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense V) 

 

                                                                             Til stede                   Afbud 

Bestyrelsesmedlemmer   

Emil Mikkelsen (formand)  X  

Karsten Kjelde (kasserer) X  

Jacob Ejby Stengaard (næstformand & referent) X  

Mathies Hartmann X  

Sabrina Kjær Hemmingsen Møller X  

Morten Algot Nielsen   X  

Niels Larsen  X  

Bestyrelsessuppleanter    

Christian Blom Nass  - 

Ansatte    

Louise Majgaard Baarup  X  

Rasmus Hjort   - 

Pernille Borup Jensen   - 

  

1. Bordet rundt  

- Mathies og Niels: Har arbejdet på en velkomstpakke til nye medlemmer i klubben.  

- Mathies: Har desuden snakket med Carlo ift. et projekt, han gerne vil søsætte.  

- Morten: Har travlt med Royal Run på arbejde. Har koordineret at en indendørskuglestødsringen 

skal til Aalborg og stå på kajen ifm. DM.  

- Karsten:  Har haft en del udfordringer med bilag og refunderinger. Der skal uploades en del 

materiale på Foreningsportalen, der skal uploades inden den 1/6. Karsten har desuden brugt en del 

tid med at kommunikere med banken ift. skift af MasterCard til Emil. Han burde kunne logge ind 

nu. Karsten har også været i kontakt med SJ-hjælp ift. at trække lister på medlemmer. Det viste, at 

en del aktive i grupperne ikke er aktiv betalende. Der skal være styr på det ude i grupperne, hvor 

der skal tjekkes op på medlemmer (måske to gange om året).  

 

2. Status på igangværende projekter  

a) Projekt startpakke / velkomst / information / Motivu - Niels Larsen?  

- Niels har lavet en lille velkomstpakke, der skal indeholde noget information om klubben og 

kontaktlister. Derudover en lille velkomstpose.  

b) Højdespringstræner - Alex Tesch?  
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- Her er der ikke lavet en aftale med Alex endnu. Emil har snakket med ham, og han var ikke 

afvisende, selvom han er blevet hovedbestyrelsesformand.  

c) Fladspringstræner - Carlo? 

- Dette er ikke vendt med Carlo.  

d) Seniortrænerkontrakter v. Carlo 

- Jacob og Emil har haft et møde med Carlo om et stangspringsprojekt samt en kontrakt for hans 

trænergerning. Dette vil Jacob have styr på inden 1. juli. Denne kontrakt kan virke som 

udgangspunkt for øvrige seniortrænerkontrakter.  

e) Udvalgsarbejde - Er der blevet skabt nogle udvalg? Har vi fået engageret nogen? Hvad sker der i de 

forskellige udvalg?  

- Der er blevet lavet et slags stævneudvalg ifm. VDMU, som der måske kunne arbejdes videre på.  

- Eliteudvalget har godkendt 11 atleter, hvor Rasmus Hjort er hovedansvarlig på.  

 

3. Eventyrløbet - er der styr på hjælperne?  

- Der er tilmeldt lige godt 32 folk til Eventyrløbet og/eller hjælp til oprydning efterfølgende. Der er 

selvfølgelig plads til flere. Oprydningen begynder kl. 17 fra klubhuset.  

- Der var sket en fejl i den første mail, hvor der var meldt ud, at der er mad efter oprydningen. Dette 

er flyttet til før oprydningen med grillmenu på pladsen. Der er is og drikkelse i løbet af oprydningen 

og efterfølgende.  

 

4. VDMU - status v. Louise? 

- Buster står for tidtagning, og udstyret hertil opdateres med en del indkøb af nyt udstyr.  

- Der mangler stadig en del frivillige, og Louise efterlyser en kulturændring hos bl.a. de ældre 

ungdommere. Hun har lige skrevet ud igen til klubbens medlemmer. Man kan komme og hjælpe de 

timer, der er muligt for folk.   

- Der diskuteres, hvordan ”Grisen” kan bruges.  

  

5. Skole-OL (evaluering) 

- Det er gået godt med 1557 deltagende elever. Efterskolen var rigtig gode til at hjælpe.  

- Der har været en del omtale med besøg af byrådsmedlemmer, artikler i Odense Stiftstidende og 

omtale  

- 78.000 er der i overskud fra arrangementet.  

- Line, Rasmus og Louise var på jagt efter nye medlemmer i samme omgang.   

 

6. DHL-stafetten 

- Salgskurven er nogenlunde den samme som sidste år.  

- Der er dog faldet nogle store kunder fra.   

- Der er opjusteret en del på det at være frivillig til DHL-stafetten.  

 

7. Primetime ift. træningstider 

- Der er mange motionsmedlemmer, der bruger styrketræningsrummet i primetime, hvilket kan 

skabe nogle udfordringer.  

 

8. Månedens OA’er 
- Et medlem udvælges til at være månedens OA’er. 
 

9. Kontingenttyper (motionskontingent?) 
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- Afskaffelse af motionskontingentet er et spørgsmål, der skal tages op på generalforsamlingen i 

2024 med et vedtægtsændringsforslag fra bestyrelsen.  

 

10. Regnskab / budget 

- Der er brugt mere end budgetteret på træningslejren. Det er fint, men budgettet skal rettes til i 

fremtiden, hvis træningslejren skal fortsætte.  

 

Kommende bestyrelsesmøder i 2023 

 

Dato Tid Sted 

14/6-2023 Kl. 19 OGF’s klubhus, Stadionvej 25 

17/8-2023 Kl. 19 OGF’s klubhus, Stadionvej 25 

 

 


